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02.03.2022 Coppius Radicalius klo 16:15

Läsnä:
Santeri Neuvonen puheenjohtaja
Junnu Koiranen sihteeri
Jaani Jäsberg
Aino Askola
Oona Auvinen
Olli Puhtimäki
Ilona Savolainen
Laura Kelottijärvi
Riina Ahomaa
Samu Saarainen
Anna Luttinen
Vilja-Neelia Muotka
Antti Savolainen

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
- Lähiopetus alkaa 3.3. jeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeee

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 5788,50 €
Kassassa: 40,00 €

5.2. Jäsentarrat
Jäsentarroja tarvitsee lisää. Varataan suoraan 200-300 kpl niin ainakin riittää. Millainen
vinkki: “Hankkikaa sileitä tarroja niin pysyvät paremmin kun kaljaa kaatuu päälle”.
Vaihtoehtoisia firmoja: DM print,  Proprint ja yliopistopaino. Ilona ottaa koppia.

5.3. Syrren takkipäivystys
Järjestetään 23.3. Ei toista päivää putkeen, koska samalla viikolla paljon muuta. Tähän
yhteyteen maksupäätteen koulutus klo 9.

5.4.JYY:n toiminta-avustus
Haetaan.
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5.5.Tapahtumaehdot
Lisätään tapahtumaehtoihin: “Tapahtumissa yleisten tai muussa käytössä olevien
tilojen tai kaluston tahallaan tai vahingossa vaurioittava on velvoitettu huolehtimaan
siisteydestä käytön jälkeen ja velvollinen korvaamaan rahalliset menot” lue: “Älä pasko
lattialle”.

5.6. Kopille tulostin?
Nyt kun on rahaa, tulostin kopille kaikkien käyttöön? Santeri kiusaa IT-palveluita,
palataan ensi kokouksessa.

5.7. Haalarimerkit
Tekijöille 5 ilmaista :D Paljolla myydään eteenpäin? Tosinaisesta mallia ja 2,5€.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Revo-Tiistai 22.2.
Oli about 10 kemistiä. Ranut on sen 2€.

6.1.2. Kaupunkisuunnistus 23.2.
Ei osallistujia. Budjetoitua 20 € ei käytetty.

6.1.3. Alumnisaunailta 26.2.
Vähän opiskelijoita, mutta senkin edestä alumiineja. Jälkibudjetoidaan 4 €.

6.1.4. Revo-Tiistai 1.3.
Paljon kemistejä!

6.2. Tulevat

6.2.1. Kuntopiiri ja viinijoogaa 2.3.
Hiihtolomaviikon etäaktiviteettia.

6.2.2. Kaverisitsit 10.3.
Budjetoitu viime kokouksessa. Toustit Olli ja Jaani.

6.2.3. Sitsien jatkot 10.3.
Ohjelmana karaokekisaa, dildobingoa (kaalimato sponsor) ja mukipeliä.
Tulevaisuudessa täytyy muistaa suunnitella bileisiin haalarimerkki, saa
helpommin pääsymaksun. Budjetoitu viime kokouksessa.

6.2.4. Herkkuapprot 15.3.
7.3. aukeaa ilmo, mainostetaanko? Pedagon järkkäämä.

6.2.5. Kevätkokous 16.3.
Budjetoitu viime kokouksessa. Hoidettu.

6.2.6. Kostajaiset 23.3.
Budjetoitu viime kokouksessa. Homma hoidossa.

6.2.7. Hiukkasen XQ 24.3.-25.3.
Budjetoidaan sitseihin 900 € läpivirtaavaa varmuuden vuoksi.

6.2.8.Tramppapolttis 30.3.
Olli laittanut tarjouspyynnön, ei vastausta. Soitetaan.

6.2.9.Ynnän approt 6.4.

6.2.10. Vappupesis feat. MatLut 4.5.
Budjetoidaan 40€ Opinkiveen (+palju)
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7. Media-asiat
7.1. Ruisku

Pistetään vähän vauhtia. Tavoitteena vapuksi valmis.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1.Puheenjohtajan kopitus
PJ-foorumista raa'asti plagioitu idea: pj olisi tavattavissa joka toinen tiistai ja voisi
tulla jauhamaan p****** ja antamaan palautetta toiminnasta. Ensimmäinen kerta
olisi 8.3. klo 16-18. Ei vastustavia mielipiteitä, joten idea toteutetaan.

8.1.2. OPS-kehittäminen
OPs:in kehittely on alkanut ja homma lähtee liikkeelle koulutuksen
itsearviointi-vaiheella. Homma menee vähän “oudosti”, koska meiltä halutaan
mielipiteitä mutta saadaan valittavista aiheista päättää mitä kommentoidaan.
Ehdotus: PJ jakaa materiaalit edunvalvonta-ihmisille ja heidän kanssa päätetään
tilaisuus, jossa valittuja kohtia voisi kommentoida. Tietenkin myös kysely voisi
olla kova vetää.

Ongelma: deadline pitäisi tulla semi nopeasti, mutta sitä ei ole annettu.

Kopo ja Sopo tekevät puheenjohtajan kanssa kyselyn laitoksen itsearviointi
kysymysten pohjalta.

8.2. Valiokunnat

8.2.1. Kulttuurivaliokunta
Ainejärjestöjen yhteinen tapahtumakalenteri otetaan käyttöön. Puhuttiin myös
vapaakinosta ja tulevaisuuden kulttuurivaliokuntalaisten
kommunikointialustasta.

8.2.2. Ympäristövaliokunta
Tekeillä ympäristöopas -työryhmä, jossa kootaan yhteiset
ympäristö-ohjeistukset ainejärjestöille. Kestävän kehityksen IG-tili. Vähän
jotain WWF Green Officesta, joitain kirppari-ideoita.

8.2.3. Hyvinvointivaliokunta
Yhdenvertaisuuskoulutus! (oli pitkä.) Yhdenvertaisuuskysely? Kunnan PJ
viemässä kerättyä palautetta YTHS:lle.

8.2.4. Koulutuspoliittinenvaliokunta
Käytiin läpi byrokratiaa liittyen uuteen OPS sekä koulutuspalveluihin ja miten
opiskelija itse voi vaikuttaa. Käytiin läpi lähiopetuskyselyn tuloksia ja miten
palaaminen lähiopetukseen on onnistunut.

8.2.5. Kehitysyhteistyövaliokunta
Kerrottiin, kuinka voi järjestää pienimuotoisia rahankeräyksiä.

8.2.6. PJ-foorumi
Suurimmaksi keskustelun aiheeksi nousi viestintäkanavat ja alkoholin käyttö.
Olisiko meillä esimerkiksi tarpeeksi monella telegram-tili jotta siihen
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haluttaisiin/voitaisiin siirtyä hallituksen sisäisen viestinnän kanavana? Pysytään
wapissa.

9. Muita esille tulevia asioita
Viitenumerot kuntoo sivuilta.

10. Budjetoinnit
● Alumnisaunailtaan jälkibudjetilla 4€.
● Hiukkasen XQ varoille 900€.
● Vappu pesis 40€.

11. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja X/22
Päätös: Hyväksytään myöhemmin

12. Seuraava kokous
06.04. klo 16:15 AgB301

13. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 18:00.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____                                                        _____/____/______

_________________________ _______________________________
Santeri Neuvonen, puheenjohtaja 2022 Junnu Koiranen, sihteeri 2022


